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Voorzitter, collega raadsleden, kijkers en meedenkers, 
 
Het financieel perspectief 2025-2028 is ons via voorliggend raadsvoorstel aangeboden. En daarbij 
fronsen wij niet de wenkbrauwen. Sterker nog: het is een evenwichtig stuk, aansluitend bij Veere 
breed verbinden! 
 
De SGP haalt haar grondslag uit de Bijbel, Gods Woord. We kunnen lessen halen uit de gelijkenis van 
de wijze en de dwaze bouwer in Mattheus 7, aan het slot van de zo leerzame bergrede. Twee 
mannen bouwen een huis. De een bouwt een stevig fundament, de ander bouwt op het zand. Het 
huis op de zandgrond komt vlug tot stand, het leggen van het fundament van de andere bouwer 
neemt meer tijd in beslag. Maar dan komen de slagregens en het huis op zand stort in, maar het huis 
met het fundament blijft rotsvast staan. Een les van de Heere Jezus om een stevig huis te bouwen, in 
voorbereiding op zwaar weer! 
 
Namens de SGP dank aan de ambtelijke organisatie en het college. Wat mooi dat jullie er weer in 
geslaagd zijn om een realistisch perspectief het licht te doen zien. 
 
Ook de zorgen worden benoemd, zoals de onzekerheid over de gemeentefinanciën en de mogelijke 
gevolgen van het onderzoek naar de eigen inkomsten van Veere. Ondernemen brengt risico’s met 
zich mee, zo ook met dit perspectief. Maar die zijn wel te overzien. Gesteund door een stevige 
algemene reserve kunnen we solide de toekomst in.  
 
We lichten er nog een paar zaken uit, allereerst economie. Dit programma komt er wat bekaaid 
vanaf. We zijn erg benieuwd naar de actualisatie van het bedrijventerrein-programma. Voor de SGP 
staat 1 ding vast: er moet meer ruimte komen voor onze Veerse ondernemers.  
 
En lezen we het goed dat de ondernemersmanager de langste tijd heeft gehad in Veere?  
 
Dan de dienstverlening. Meten is weten, dus een onderzoek naar tevredenheid is prima. Maar dan de 
daad. We hebben toch sterk de indruk dat er verbeteringen mogelijk zijn. We pleiten voor 
eenvoudige regels om 2e generatie-woningen mogelijk te maken. Ons bereiken signalen dat de 
vraagstelling aan de voorkant toch wat bureaucratisch is. 
 
Dan de mobiliteit. Bij het ontwikkelen van de noordwest-route vragen we aandacht voor de 
toekomst. Blijf ook oog houden voor de aanvoerroute van de A58 over Vlissingen.  
 
Recent hebben we een update ontvangen van het nieuwbouwprogramma. Onduidelijk is of we nu op 
schema liggen en of de ambities waar gemaakt worden. We zien en horen dat dit ondanks tomeloze 
inzet en volhardendheid van het college verloopt dit taai. Zouden we hier beter op kunnen sturen?  
We waarderen de enorme inzet die hier in het gemeentehuis gepleegd wordt. Wat heeft het college 
nodig of waarmee kunnen wij u helpen om de ambities voor nieuwbouw waar te maken?  
 
De SGP heeft begrepen dat Veere als een van de weinige gemeentes nog bouwplicht oplegt bij 
ontwikkelaars. Dit kost geld dat niet in de woning gestoken wordt. Waarom doen we dit eigenlijk 
nog? Graag zouden we zien dat het college dit snel onderzoekt en hiermee stopt. 
 
De situatie rondom B & B’s is nu goed geregeld. Gaat we ook zoiets doen voor de zomerhuizen? Is 
het mogelijk een soort registratieplicht te organiseren om de onzekerheid die soms al tientallen jaren 
bestaat weg te nemen? Dan weet iedereen waar men aan toe is. Ook roepen we op het permanent 
in zomerhuizen wonen mogelijk te maken, met daarbij een praktische insteek. 
 
Dan het item leefbaarheid. Mooi om te constateren dat uit landelijk onderzoek blijkt dat de 



2 
 

2 
 

leefbaarheidsscore in Veere neigt naar uitstekend. En natuurlijk moeten we de balans bewaken. Daar 
worden inmiddels goede stappen in gezet met het ontwikkelkader.  
 
De reservering van het dividend van de ZEH kan op instemming van de SGP rekenen. De percentage-
verdeling zien we als een streefbeeld. Graag ook zo opnemen in de begroting. 60% voor mobiliteit is 
veel, maar misschien wel niet teveel. Alle inwoners zullen daar van profiteren! 
 
Er speelt veel bij verbonden partijen. Samenvoegen van de overhead is een aandachtspunt. De SGP 
roept op tot het bundelen van krachten van deze partijen. Ook moet er een oplossing komen voor de 
kwetsbare situatie van de muziekschool.  
 
Verder is het tijd voor een goed voorstel voor een zelfstandige Inkooporganisatie Jeugd Zeeland. Wat 
betreft jeugdhulp ontstaan er weer structureel meerkosten. Het is een landelijk beeld, de kosten in 
de jeugdhulp stijgen hard. Maar de knelpunten van onze jongeren moeten ook vroeg en adequaat 
opgelost worden. De SGP wil daar graag een lans voor breken.  
 
Veere heeft behoefte aan een meerjarig subsidiebeleid. Veel organisaties zijn hiervan afhankelijk en 
leven nu te veel in onzekerheid. We roepen het college op om hiermee aan de slag te gaan. 
 
Mooi dat de begraafplaatsen beter toegankelijk worden gemaakt voor alle bezoekers. En daarbij 
pleiten we ook voor beter onderhoud. Kan daar een tandje bij? Hier en daar zien we kapotte paden, 
niet werkende watertappunten en missende bankjes. 
 
Dan de afschaffing van de hondenbelasting. Dat is er toch van gekomen. Samen met Moor de hond 
hebben we daar als SGP rond de verkiezingen voor gestreden! Dank. 
 
In de begroting missen we een post herinrichting van de raadzaal. Dit ook in het licht van onze 
nieuwe werkwijze. Echter, dat de SGP grootverbruiker in het vernielen van stoelen is zegt ook iets 
over het feit dat ze afgeschreven zijn. Kortom, laten we de schouders er onder zetten en de raadszaal 
opnieuw inrichten. Het zal de sfeer bevorderen! En, alle beetjes helpen, dus een digitaal 
stemsysteem invoeren zodat onze voorzitter niet meer hoeft te tellen zou helpen. Kortom: op de 
SCHOP! 
 
Het vorenstaande is maar een beperkte opsomming van wat zaken. Onze oproep aan de collega’s is 
om Veere samen te besturen. We leven in een democratie en om dan in gezamenlijkheid het welzijn 
van onze inwoners te bevorderen is een groot goed. Het blijft heel belangrijk dat we een degelijk 
financieel beleid voeren dat staat als een huis. Iets wat we in voorliggend stuk weer terugzien! 
 
De SGP wil nog een les van de bouwers met u delen. Er wordt door Jezus gesproken over een vast 
fundament want dan blijft het huis rotsvast staan. Ook in zware stormen en moeilijke tijden. We 
wensen u allen dat vaste fundament toe in uw persoonlijk leven. Vanuit dat perspectief geeft het ons 
moed om door te gaan! 
 
Van harte allen wijsheid en Gods rijke Zegen toegewenst op het al het werk dat wacht! 


